
Základní škola a Mateřská škola Praha – Vinoř 

Prachovická 340, 190 17, tel.286028240, IČ 60460865 

 

 

Zápis z 4. zasedání školské rady konaného dne 13.2.2019 

 

Přítomní: 

- hosté: 

Alfred Teller, ředitel 

 

- za ZŠ: 

Marie Brothánková 

Iva Křemenová 

 

- zástupce zřizovatele: 

Magdalena Rytinová  

Johana Benešová 

 

- zástupci rodičů: 

Radka Rejtharová 

Luděk Pilný 

 

Omluveni:  - 

 

 

Program: 

 

I. Zahájení 

  

Program:  

 

1. Informace k zápisu do ZŠ 

2. Dokončení přístavby MŠ 

3. Stravování důchodců 

 4. Informace z Výboru pro zahraniční spolupráci - návrh možné spolupráce v rámci   

partnerských měst 

5. Možná výsadba stromů na zahradě MŠ 

6. Ostatní 

 

 

Hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

 

II. Jednání 

 

1) Ředitel seznámil členy rady s předpokládaným počtem žáků do prvních tříd. 

Předpokládá se otevření tří tříd, což je zároveň maximální počet, který lze do školy 

umístit.  

 

Školská rada vzala informaci na vědomí. 



 

2) Nová budova MŠ je dokončena, kolaudace proběhne na jaře 2019. Vybavení budovy 

je objednáno. 

 

Školská rada vzala informaci na vědomí. 

 

3) Ředitel seznámil členy rady s možnostmi řešení komplikované situace s vydáváním 

obědů důchodcům. Problém byl projednán s radou ÚMČ Praha – Vinoř s tím, že 

definitivní řešení bude záviset na případné rekonstrukci kuchyně v MŠ Mikulovická, 

kam by bylo stravování důchodců přemístěno. Školská rada již dříve opakovaně 

vyjádřila podporu tomuto řešení. 

 

Školská rada vzala informaci na vědomí. 

 

4) Paní M. Rytinová informovala o plánu Výboru pro zahraniční spolupráci na spolupráci 

mezi rodinami jednotlivých žáků naší školy a žáků z partnerských měst. Ředitel školy 

vyjádřil projektu podporu. 

 

Školská rada vzala informaci na vědomí. 

 

5) Paní J. Benešová informovala radu, že výsadbu stromů na pozemku MŠ zajistí ÚMČ 

po dohodě se zástupcem ředitele pro MŠ paní Kovářovou na jaře 2019. 

 

Školská rada vzala informaci na vědomí. 

 

6) Ostatní:  

 

 Paní J. Benešová informovala o možnosti spolupráce školy s komunitní zahradou 

Pastvina. Ředitel přislíbil předání informací příslušným vyučujícím. 

 

  

III. Závěr:  

 Příští zasedání nové školské rady se uskuteční na přelomu května a června 2019. 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 

 

V Praze – Vinoři 13.2.2019 

 

Zapsala: Rytinová 

Ověřila: Brothánková 


